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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen den 13 november 

2017. 

Närvarande: Mona Wilsson, Karin Mattsson, Vivianne Edelsvärd Öberg, Karin Burman. Lena 

Esbjörnsson, Gun Lindkvist. 

Frånvarande: Jan Lundquist, Lars Hallberg 

 

§ 138 Ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 139 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Lena Esbjörnsson. 

§ 140 Styrelsen fastställer dagordningen.  

§ 141 Föregående protokoll.  

Föregående protokoll justeras och läggs till handlingarna. 

§ 142 Budget och medlemsutveckling. 

Kassören redogör för resultatrapport per den 2017- 10-31. Styrelsen diskuterar en del 

kostnader och kollar upp mot årets budget. Budgeten ser mycket positiv ut. Styrelsen lägger 

den till handlingarna. Budgetförslag 2018 görs av kassören och fastställs på styrelsemötet i 

december. Beslut om budget 2018 tas i januari.  

Diskussion kring medlemsutvecklingen. Enligt medlemsregistret Miriam har vi 791 

medlemmar vid tidpunkten 2017-11-05. Vi har för närvarande 13 medlemmar som inte betalat 

årets avgift. Vi har tidigare försökt nå dem på telefon, men vi har inget svar fått. Styrelsen 

beslutar att skicka ett brev till var och en. Det är viktigt att fråga dem och upplysa om ev. 

förlust av försäkring, om de har en sådan kopplad till SPF Seniorerna. Detta bör skickas ut 

snarast och ansvariga är Karin Burman och Karin Mattsson. Efter erhållet svar blir de 

betalande medlemmar eller stryks. Viktigt att detta blir klart, annars får vår förening betala till 

förbundet för dessa nästa år. Styrelsen fortsätter sitt idoga arbete att både rekrytera och 

behålla medlemmar. 

Innehållet i utskick till nya medlemmar förutom program ansvarar Lars för. Inköp av 220 st. 

kuvert och frimärken ansvarar kassören för. Allt ska vara klart till 11 december. 

Kassören har skickat faktura gällande sponsringen till Pite Energi. Faktura skickas också till 

Sparbanken Nord och ansvarig är kassören. 



§ 143 Aktuellt från förbund och distrikt 

Mona redogör för förbundets drive kring val till riksdagen, bort med skatteklyftan, 

ökat bostadstillägg och högre pensioner.  SPF Seniorerna har en arbetsgrupp som ser 

över våra stadgar. I centrala utbildningsplanen kommer bl.a. utbildning för nya 

styrelseledamöter.  

SPF Seniorerna ska delta i Stora Nolia i augusti 2018. Mer information längre fram. 

Mona visar presentationen ” En bild av framtidens hälso- och sjukvård – vision”, som 

hon ska presentera i LPR. 

§ 144 Rapporter 

  - 18 okt   Musikhögskolans elever underhåller. Ett mycket lyckat arrangemang. Kom ihåg till 

nästa år att kolla upp när eleverna har möjlighet innan höstens program spikas. 

Många medlemmar mötte upp och toppenbra med att sälja biljetter till lunchen. Det 

blev ingen trängsel och det var lätt att redovisa till restaurangen.  

  - 25 okt. Staffan Sandlund: ”Min väg till Operan. Bordsvärdar fungerade bra och det var en 

förutsättning för att erhålla det billigare lunchpriset. Fängslande inledning av 

Staffan, men många upplevde föreläsningen en aning för långt.  

- 08 nov.  Informationsmöte kl. 13 Nya och blivande medlemmar. Roligt att så många 

intresserade kom - vi var ett 20-tal.  Vi upplevde ett stort intresse och vi fick även 

nya förslag på både aktiviteter och cirklar.  

§ 145 Verksamhetsplan 2018 

 Styrelsen diskuterade innehållet i verksamhetsplanen för 2018.  Utgångspunkt är 

SPF Seniorernas Mål och riktning 2018-2020. Sekreteraren renskriver dagens 

förslag, som tas upp på nästa styrelsemöte. Styrelsen beslutar att använda oss av 

förbundets beslutade värdegrund vid våra möten, men den ska inte ingå i vår 

verksamhetsplan. Den ska vara klar till årsmötet i februari 2018.  

§ 146 Verksamhetsberättelse 2017. 

Styrelsen diskuterar sekreterarens förslag till verksamhetsberättelse 2017. Tillägg 

och ändringar skrivs in och den tas upp på nästa styrelsemöte. Klar till årsmötet i 

februari.  

 

§ 147 Programkommittén har ordet 

a) Vi går igenom förslaget till program för våren 2018 och styrelsen beslutar enligt 

programkommitténs förslag.  Ordförande har kontaktat PRO för att gemensamt 

anordna en danskväll våren 2018. Det blev ett positivt gensvar, men inget löfte än så 

länge. Vi avvaktar därför med dansafton i vårens program. Programkommittéen 

ansvarar för kopiering av programmet och det ska vara klart 11 december. 



§ 148 Planering kommande möten under hösten 

15 nov.    Kulturcafé med Birgitta Sjömark. Allt är OK enl. programmet. 

22 nov: Teaterresa till Luleå. Allt är OK enl. programmet. Kom ihåg sponsring i annonsen! 

 

29 nov.    Trivselkväll med Sikforsarna. Allt är OK enl. programmet. 

 

§ 149 Övriga frågor  

Vi har erhållit sponsring av Pite Energi med 15 000kr för tiden fr.o.m. nu t.o.m. september 

2018. Viktigt att spara alla annonser och skriva upp inför redovisningen i slutet på augusti 

2018. SPF Seniorerna Häggen ska inbjuda till ett avstämningsmöte i god tid innan avtalet 

löper ut.  Se punkter till årligt avstämningsmöte, som följer med i avtalet. Styrelsen 

beslutar hur sponsorpengarna ska användas.  

Sponsorpengarna från Sparbanken Nord är nu förbrukade och sekretareran skriver en 

återrapportering, som ordförande skriver under på nästa styrelsemöte. 

Vår kör är skyldig föreningen pengar för lokalhyra våren 2017. Dessa måste omgående 

betalas in. Ordförande får i uppdrag att kontakta dem. Inga fakturor avseende hyror får 

skickas till föreningen.  

Karin Mattsson uppvaktar våra medlemmar på alla äldreboenden med en julblomma. 

Kassören tar fram namn på dessa.  

  Styrelsemötet 4 december utgår.  

§ 150 Nästa styrelsemöte blir 11 december 2017 kl.12.00 på Medborgarskolan. Vi inleder 

med styrelsemöte och där inbjuds valberedningen kl.15.00 för överläggningar och fika.  

Ordförande fixar all förtäring och kontaktar valberedningen. Styrelsen gör klart utskicken 

denna dag, därför kan mötet bli långt ca (kl.18.00).  Kassören  fixar kuvert och frimärken.  

§ 151 Dagens ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg tackar styrelsen för visat intresse och 

avslutar mötet. 

Piteå 11 november  2017 

 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Vivianne Edelsvärd-Öberg 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Lena Esbjörnsson 

Justerare 



 

 

 


